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Michel Vermote:

“Er zijn belangrijke stappen 
gezet, maar er is nog een weg 
te gaan”

Hoe ben je in de archiefsector beland?
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Hoe lang ben je al actief binnen de 

VVBAD?
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Welk thema ligt je nauw aan het hart? 
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teur AMSAB-ISG
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Hoe heb je de BAD-sector zien evolue-

ren? 
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